
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 2 

Närvarande: Jessica, Anna M, Ann, Anna, Micke, Nicholas, L-O, Therese, Victor, 

Conny, Camilla 

Anmält förhinder: Jenny 

 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Genomgång av föregående protokoll  

Micke och Pernilla kollar upp regnjackor till tränare för match, 
svarta. Ann kollar domartröjor.  

 
4. Ekonomi 

a/ Ekonomirapport: Anna M lämnar lägesrapport 
Förslag, en ansvarig för bankärenden och en ansvarig för 
kontanter (kioskkassa och domarpengar).  

 
5. Information 

a/ Söndagsmöte: Micke informerar (se protokoll 
söndagsmöte) Nästa möte Jenny & Anna M 15 sept. 
b/ Huvudstyrelse: Ser över försäkringar  
c/ HÖFF: Jessica informerar  
d/ Valberedningen: Anna & Jenny startar upp 

 
6. Fotbollsverksamheten 

a/ Tränar/ledarträffar: Se över datum i oktober 
b/ Domare: Ann informerar och diskussion  
c/ Fotbollens dag: diskussion kring vad som ska hämtas och 
var det ska läggas osv.  
d/ Avslutning/ungdomsavslutning: dela yngre/äldre, boka 
Edsskolan. Diskussion kring avslutning för ledare separat 
eller…. Kolla på söndagsmötet 
 

7. Anläggningar 
a/ Fotbollsplaner/IP: Planen börjar se hyfsad ut, fylla igen lite 
hål efter säsongsavslutning. 
L-O informerade om ett erbjudande från 
Upplandsfotbollsförbund om att köpa fyra 5 manna mål och två 
9 manna mål. 

8. Övriga frågor 

Multiarenan: Micke kontaktar Jokab om färdigställande runt 
multisportarenan 

Fotbollssektion 

 

 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 21 augusti 

kl. 18.00 på IP 



  

Östhammars Sport Klubb Sida 2 av 2 

Avbytarbås: Arbete går vidare med att panela om 
Gamla entrén: Som det är nu går det inte att göra parkeringsplats 
pga regler kring byggnation. Men kan vi ha postlådan där? Micke 
kollar vidare. Ev kandidat till att fixa entren…. 
 

 

9. Nästa möte 
       Förslag  tisdag 10 september kl. 18.00 på IP 

 
Tagna beslut:  

• Arbeta fram ett dokument för skador och ersättning för tex naprapat 

• Inköp av portabla avbytarbänkar för bortamatcher  

• Inköp av målvaktshandskar till lagväskorna sker från nästa säsong vid      
klädförsäljningstillfället 

• Mötet beslutade godkänna inköp av nya mål. L-O fick uppdraget att beställa. 
 

 
 
 
   
Ordf. Jessica Smedjegård 

 


